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Funktionshinderrådets möte  
den 10 april 2017, nr 3 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Blazena Westerlund, vice ordförande 

lämnade mötet vid § 5 

Lena Nisula Wester  

HSO1 

HSO 

HSO 

 

SRF3 

Lars Jonsson  HSO 

 

 

 

Förhinder 

Beatrice Kolijn 

Annika Nyström Karlsson 

 

 

 

 

DHR2 

HSO 

Per-Ove Mattsson 

 

 

Tjänstemän 

Avdelningschef 

  

             

 

 

 

Sekreterare     

 

 

    

 

Ordförande Ledamot 

 

 

 

 

 

 

 

____________________________ 
1 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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3 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lena Nisula Wester  

utsågs att justera protokollet den 13 april 2017.  

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 27 februari 2017 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Thomas Kultti, Utgår 

 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Lars Bäck (v) ordförande i Farsta 

stadsdelsnämnd, Lars Jilmstad (m) vice ordförande i 

Farsta stadsdelsnämnd 

Ordförande och vice ordförande fick frågan om vad som är på 

gång i Farsta från rådet. 

 Flerårsbudgeten är på gång och är ett stort beslut 

 När det gäller elljusspår i Majroskogen så äskar Farsta 

pengar centralt ifrån. 

 Stora byggprojekt pågår i hela Farsta stadsdelsområde. 

 Vice ordförande sitter med i kommunfullmäktige och 

nämner att ärendet angående Larsboda företagsområde 

varit uppe på dagordningen. 

 Rekreationsstråket på Magelungens strand är ute på 

samråd just nu. Planen kommer att vara 

tillgänglighetsanpassad och det finns en handikapptoalett 

sommartid vid Farsta strands badet. Detta stråk ingår i 

Parkprogram Ett Grönare Stockholm där det satsas cirka 

28 miljoner kronor.  

 Säkerheten i Farsta efter attentatet i Stockholm den 7 april 

är mycket bra och polisen är synlig. 
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 Nämnden vill göra en tillgänglighetsvandring någonstans 

i stadsdelen för att kunna se på tillgängligheten. Rådet 

föreslog Hökarängen. 

 Rådet berättade att trafikkontoret varit ute på möte 

tillsammans med Atrium och att trafikkontoret var så 

dåligt förberedda på detta möte, se under rapporter. 

 En av rådets ledamöter berättade att syncentralen nu är i 

privat regi från den 1 mars 2017. SRF och HRF är oroliga 

över att arbetsbelastningen för syn- och 

hörselinstruktörerna riskerar att öka då personalstyrkan 

redan minskat på syncentralen. En syn- och 

hörselinstruktör hjälper till med enklare anpassningar i 

hemmet och viss service på hjälpmedel. Farsta delar 

instruktör med Skarpnäck vilket fungerar 

tillfredsställande. 

 Medborgarmötena som hålls i olika delar av stadsdelen är 

uppskattade. 

 Enligt ordförande och vice ordförande så har det blivit 

väldigt lugnt vid Sunneplan. 

 

 

§ 7 Ärenden till nämndsammanträdet den 20 april 

2017 

 

Ärende nr 2 : Underlag för budget 2018 med inriktning för 2019 

och 2020 

Rådet hade frågor om förskolan och om det planerades för en 

förskola för barn med funktionsnedsättning men tycker att det är 

bra med integrering i vanliga förskolan. 

 

Ärende nr 4: Åtgärder på belagda parkvägar i Farsta 

stadsdelsområde 

Rådet är mycket positiv till att parkvägarna blir åtgärdade. 

 

Ärende nr 12 : Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm- 

lägesrapport och förslag till åtgärder 

Rådet anser att förvaltningen har tillgodosett det rådet tyckt. 
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Ärende nr 13: Inför trafikförändringar i SL- trafiken 2017-2018 

Rådet förutsätter att det blir tillgängligt för personer med 

funktionsnedsättningar samt att det är bra med utökad tidtabell. 

 

Ärende nr17: Detaljplan för del av Gubbängen 1:1 i Gubbängen 

Rådet poängterar detta med tillgängligheten för personer med 

funktionsnedsättning. Rådet förutsätter att det planeras en 

handikappanpassad parkeringsplats och att det blir fler busslinjer. 

 

Ärende nr18: Stadsrevisionens revisionsplan 2017 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

I juni börjar Maria Blom som blir ny HR chef. Hon kommer från 

Haninge kommun. 

 

Balanslistan uppdaterades,  se bilaga 1 

 

§ 9 Rapporter 

Funktionshinderinspektörernas årsberättelse 2016, Rådet är 

positiva till denna utförliga rapport utifrån granskningarna. 

 

Möte med trafikkontoret och Atrium 2 mars, Mötet var 

tillsammans med pensionärsrådet och funktionshinderrådet i 

Farsta. Frågor som är aktuella i Farsta såsom tillgängligheten på 

torget, torghandlarnas utbredelse, restaurang Voltaires 

uteservering togs upp. Tyvärr var trafikkontoret inte uppdaterad 

på dessa frågor och kunde inte ge några svar på vad som gjorts 

sen tidigare möte. Pensionärsrådets vice ordförande tog efter 

mötet kontakt med ordförande i funktionshinderrådet angående 

ett samarbete om gemensamma frågor.  Minnesanteckningarna 

från det förra mötet skickas med som bilaga då frågorna 

fortfarande är obesvarade. Bilaga 2 
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Ordförande och vice ordförande deltog på möte den 10 mars. 

Mötet var ett samarbete mellan socialförvaltningen och 

funktionshinderinspektörerna. Rådet för funktionshinderfrågor i 

Farsta och rådet från Södermalm samt socialförvaltningens råd 

var inbjudna av socialförvaltningen för att berätta om goda 

exempel vad gäller samarbetet mellan rådet och förvaltningen. 

Inbjudna var ordförande, vice ordförande och sekreterarna i 

övriga stadsdelars funktionshinderråd. Presentationen gjordes på 

Hantverkargatan 3. 

 

Övriga möten, 

Rådet har varit tillsammans med HSO på två möten om 

delaktighetsprogrammet. 

Två ledamöter från rådet har varit med i diskussionerna om 

medborgarbudget 2 kring parkleken Måsen i Fagersjö. De ingår i 

referensgruppen tillsammans med pensionärsrådet. 

 

 § 10 Övriga frågor 

Närvaro på rådets möten registreras digitalt av sekreteraren i 

rådet efter varje möte och ersättningen utgår från 

närvarorapporten. 

En sommarlunch innan sista mötet i juni planeras tillsammans 

med pensionärsrådet, ordförande, vice ordförande samt 

gruppledare från nämnden. 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 8 maj på 

Träffstugan  2017.  

 

§ 12 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet. 


